

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-019

ЗА ОТВАГУ

Серийный номер 3823619
КАРТЕР БЕРТОН

За выдающиеся боевые действия в качестве командира отряда штурмовых инженеров в защите Обоянского района от превосходящих сил противника, Картер Бертон награждается орденом "За отвагу". Его отважные поступки и решительные действия сыграли ключевую роль в обороне Обоянского района от натиска огромных сил противника.

Бертон, возглавляя отряд штурмовых инженеров, проявил примерное мастерство и бесстрашие в бою. Он героически сражался, обеспечивая укрепление позиций и активное противодействие противнику. Его руководство и командирские качества были вдохновением для остальных солдат, под его командованием отряд продемонстрировал выдающуюся боевую эффективность.

Картер Бертон стал символом отваги и самоотверженности в служении Родине. Его деяния отразили высокий дух настоящего воина, неуклонно борющегося за свободу и защиту своего народа.

За все его выдающиеся подвиги и непревзойденный вклад в оборону Родины, Картеру Бертону присуждается орден "За отвагу".



Командир батальона,
Майор Михаил Зетак

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-019

FOR BRAVERY

Serial Number 3823619

CARTER BERTONE

For outstanding performance in combat as the leader of a detachment of assault engineers during actions defending against overwhelming German forces in the defense of the Oboyan region, Carter Bertone is awarded the Order "For Bravery". His courageous actions and resolute efforts played a key role in the defense of the Oboyan region against the relentless enemy forces.

Bertone, leading the assault engineer detachment, demonstrated exemplary skill and fearlessness in battle. He heroically fought, fortifying positions and actively countering the enemy. His leadership and command qualities were an inspiration to the other soldiers, and under his command, the detachment displayed outstanding combat effectiveness.

Carter Bertone became a symbol of bravery and selflessness in the service of the Motherland. His deeds exemplified the spirit of a true warrior, unwaveringly fighting for freedom and the defense of his people.

For all his outstanding feats and unparalleled contribution to the defense of the Motherland, Carter Bertone is awarded the Order "For Bravery".


Battalion Commander,
Major Mikhail Zotak